

YYZ01

# 多倫多一天遊

## TORONTO 1 DAY TOUR

早上出發，到達多倫多市中心，途徑市政廳、省議會、多倫多大學、唐人街中國城等等。之後登上西半球最高的加拿大國家塔CN塔（自費），位於城市心臟地帶的多倫多地標。塔上飽覽安大略湖和多倫多市全景。其後再搭乘觀光船（自費，季節性行程，約於5月至10月期間），遊覽安大略湖畔風光旖旎中央島，湖面上欣賞多倫多市區美麗的天際線，水天一色，猶如明信片。午餐（自費）後參觀卡薩羅馬古城堡 Casa Loma Castle（自費），精緻宏偉的城堡，獨特設計的後花園，各樣的花卉爭奇鬥豔，凝聚百多年前建築師的心血，一見難忘。於黃昏時分結束愉快的一天，送往皮爾遜國際機場或指定落車地點。

Toronto is a thriving metropolis that is bursting at the seams with one-of-a-kind attractions and lively districts just waiting to be discovered. Departure from designated location in the morning, go to the heart of downtown area, pass by old city hall, university of Toronto, Chinatown etc... Then head to the top of the CN Tower (Fee apply), where the observation deck offers fantastic views of the surrounding skyline. At 1,151 feet (350 meter) above the ground you can stand on a glass floor that allows you to feel as if you're floating on air. After that leave the mansion and hop on board the Toronto Island Cruise (Fee apply – around May to Oct) to experience the bustling waterfront and sail past the nearby Toronto Islands. After lunch (Fee apply), stop at the historic Casa Loma (Fee apply), a Gothic castle that boasts 5-acre gardens and secret tunnels that meander throughout the property. Walk around the grounds and explore the castle's many suites and halls as your guide tells you about how the building was constructed and informs you of the many films and television shows that have filmed here. Afterwards. Transfer to airport or designated drop off points.

以下價格以加幣計算，僅供參考，如有變動以當時實際公佈價格為準。

The following prices are calculated in Canadian dollars and are for reference only. Any changes are subject to the actual published price at the time.

門票價格 Admission Fee	成人 Adult	小童 Child
加拿大國家塔 CN TOWER	\$53	\$24 (3-5)
中央島觀光船 TORONTO ISLAND CRUISE	\$31	\$23 (3-12)
卡薩羅馬城堡 CASA LOMA	\$45	\$29 (4-13)



- \* 自費項目。
- 團費已於原價扣除3%，須以現金繳付，如用其他付款方法則以原價繳付。
- 團費不包括膳食、觀光點入場費及司機與導遊小費。
- 小費每人每天加元\$16。
- 如遇旅遊旺季，須另繳附加費。
- 報名細則及責任問題，請參閱附表。

- \* Fee applied.
- Listed prices are cash special rate which is 3% off our original price. Original price will apply to all other methods of payment.
- Tour fare does not include meals, admission fee of attraction and gratuities to driver and tour guide.
- Gratuities minimum **CAS16 per person per day.**
- Additional charges may apply during high season.
- Please read "Specific Rules & Responsibilities".

2023 出發日期	5月	每週三五日	
	6月	每週二三五日	
7-8月	每週一二三五六日		
9月	每週三五日	加班車 9月 5, 30	
10月	每週三日		
11月	每週三		
12月	每週三	加班車 12月 22,24,29,30,31	